

Fodboldbestyrelsesmøde d. 30/6-25

Deltagere: Camilla, Anders, Jesper, Martin, Aske, Ulrik, Kim

Pkt.	Hvem:	Hvad:	Referat:	Tid:
1.	Alle	Opfølgning siden sidst -Opbevaring øl og vand -Status Oldboys -Holdtilmelding -Underskrive referat	Der arbejdes på et boldskab til øl og vand. Samtidig er den klare holdning at alt som fodboldafdelingen indkøber af øl, vand og diverse til bod, skal købes i Rema St. Lyngby. Der er tilmeldt et oldboys hold. Der mangler dog stadigvæk en tovholder. Der er styr på tilmeldinger, enkelte kamp flytninger bliver nødvendige pga. loppemarked og manglende lys. Referat godkendt.	5 min.
2.	Camilla	Nyt fra HB -Invitation fra kommunen -Haltider -Idéer til brug af arresøhus	Kommunen har inviteret til foreningsaften, ingen fra fodbold har tænkt sig at deltage Møde med kommunens andre klubber omkring kunsttider, Aske vil deltage. Haltider er godkendt. Torsdag 17.00-18.30 fredag 19.00-22.00 Lørdag 9.00-11.00 Der vil den 27/8 afholdes møde ang. brug af Arresøhus.	10 min.
3	Anders/Camilla	Børn/unge -U6/U7 -SSL U16	Sidste træning var der 9 børn, holdet vil gerne deltage i	

			kampe/turneringer efter sommerferien. Anders har deltaget i møde i skævinge i form af forældre til en ungdomsspiller. Til dette møde fremlagde Skævinge fodbold planer om omstrukturering af ungdoms holden, som også indbefatter SSL U16. St. L. bestyrelse har intet hørt om dette, Camilla sender mail til Skævinge formand og Uformand og forklare at vi på ingen måder ønsker splittelse af nuværende SSL U16	
4	Ulrik	Senior	Ulrik nævner at holdet er gået i ferie mode. Opstart uge 32. Det nævnes at der skal reklameres vedr. kontigent rabat på SoMe.	
5	Økonomi	-Kridtpenge. -Omkostningsgodtgørelse -Status Kjeldsen -Status Webshop -Aftale med Fitness -Nye klubskifteregler	Kridtpenge udbetales til HF og overføres til Fodboldafdelingen. Jesper foreslog halvårlig udbetaling af godtgørelse hvilket blev vedtaget. Ligeledes fremlagde Jesper en opdateret liste. Der er 2 nye kontakt personer hos Kjeldsen, Lasse og Dorte. Forventningen er at det bliver til det bedre. Der er aftalt møde med nye kontakt personer efter sommerferien. Seniortøj kommer på i løbet af 14 dage, samt dametøj er	

			kommet. Aske bliver klubsifte kontakt person.	
7.	Jesper og Anders	Sponsor	Der blev diskuteret muligt RemaCup koncept. Bestyrelsen blev bedt om at ligge hovedet i blød for gode ideér til en afvikling af en RemaCup.	
		Møder	Næste HB møde 26/8 Næste BM: 1/9 kl: 1900	

Underskrifter